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Eladó Családi ház, 65 m2, 615 m2 telek, Kaposvár
31 990 000 Ft ( ~81 197 € )

Eladó Kaposváron egy jó állapotban lévő családi ház.

Adatlap sorszáma: #696900347

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Jó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Házközponti fűtés

Építés éve: 1970

Felújítás éve: 2021

Kilátás: Utcára

Tájolás: Dél

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Digitális TV adás

Internet: Szélessávú (>10Mbps)

Parkolás: Garázsban

Bútorozottság: Bútorozatlan

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: F

Az Ön kapcsolattartója:

Császár Kornél
Területi képviselő

+36 20 567-0104
csaszarkornel.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó Kaposváron egy 65m2-es családiház. Az ingatlan falazata téglából van,

tetőszerkezetét és a héjazatát 3 éve cserélték. Nyílászárókat, redőnyöket és a

bejárati ajtót is cseréltek hőszigetelt műanyagra. Központi fűtés rendszere

gázzal működik, de rendelkezésre áll egy vegyes tüzelésű kazán is. A teljes

terület 615m2 ,ami elegendő egy család részére, autóval is kényelmesen

beálhat, sőt helyet kapott egy nagyméretű garázs is. A füvesített udvar hátsó

részén gyümölcsfák árnyéka biztosítja a kellemes pihenést a nap végén. A

lakrészbe belépve előtér lett kialakitva, beljebb lépve egy világos

közlekedőből elérünk mindent. Különálló wc, és egy nagyobb méretű fürdő is

található az otthonban. Két nagy méretű szoba a pihenésre szolgál, egy

étkezővel ellátott konyha ad lehetőséget az étel elkészítésére. A nap végi

beszélgetéseket is itt a legjobb lebonyolítani, ahol le tud ülni az egész család. Az

ingatlan bútorzata megegyezés kérdése. Közelben bolt, gyógyszertár, orvosi

rendelő, iskola megtalálható, de a város is csak néhány percre van. Ajánlanám

családoknak 1-2 gyermekkel, akik kilépnének a központ forgatagából, de nem

szeretnének messze sem lenni attól.  Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb

információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy

értékesítési céllal keresse bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi

segítünk elérni a céljait, az ország bármely területén! Amennyiben egy kedvező

hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki

Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes konzultációt követve! Legyen egy

csodás és eredményes napja!    

Ein 65m2 Einfamilienhaus zu verkaufen in Kaposvár. Das Mauerwerk der

Immobilie ist aus Ziegeln, die Dachkonstruktion und die Fassade wurden vor 3

Jahren ersetzt. Die Fenster, Fensterläden und die Eingangstür wurden durch

isolierte Kunststofffenster ersetzt. Die Zentralheizung wird mit Gas betrieben, es

gibt aber auch einen Mischbrennstoffkessel. Die Gesamtfläche beträgt 615 m2,

was für eine Familie mit einem Auto und einer großen Garage ausreichend ist.

Im hinteren Teil des mit Rasen bepflanzten Hofes bieten die

schattenspendenden Obstbäume einen angenehmen Ort zum Entspannen am

Ende des Tages. Die Eingangshalle ist angelegt, während ein heller Flur den

Zugang zu allem ermöglicht. Eine separate Toilette und ein größeres Bad

befinden sich ebenfalls in der Wohnung. Zwei große Schlafzimmer laden zum

Entspannen ein, eine Küche mit Essbereich gibt Ihnen die Möglichkeit,

Mahlzeiten zuzubereiten. Sie ist auch der perfekte Ort für Gespräche am Ende

des Tages, an dem die ganze Familie Platz nehmen kann. Die Einrichtung ist

nach Absprache möglich. In der Nähe gibt es ein Geschäft, eine Apotheke, eine

Arztpraxis, eine Schule und die Stadt ist nur wenige Minuten entfernt. Ich würde

es Familien mit 1-2 Kindern empfehlen, die dem Trubel des Zentrums entfliehen

möchten, aber nicht weit davon entfernt sein wollen.  Diese Immobilie ist

großartig, oder? Rufen Sie uns an, um weitere Informationen zu erhalten und

einen Termin zu vereinbaren! Wenn Sie kaufen oder verkaufen möchten,

wenden Sie sich bitte an die Home Manager Agenten! Wir können Ihnen helfen,

Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges Kreditangebot

benötigen, wählen unsere Berater nach einem kostenlosen Beratungsgespräch

aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten geeignete aus! Ich wünsche

Ihnen einen schönen und produktiven Tag!    

A 65m2 family house for sale in Kaposvár. The masonry of the property is brick,

the roof structure and the cladding were replaced 3 years ago. The windows,

shutters and front door have been replaced with insulated plastic. The central

heating system is gas, but there is also a mixed fuel boiler. The total area is

615m2 , which is sufficient for a family with a car and a large garage. At the

back of the lawned courtyard, the shade of fruit trees provides a pleasant place

to relax at the end of the day. The entrance hall has been created, while a bright

hallway provides access to everything. A separate toilet and a larger bathroom

are also located in the home. Two large bedrooms are for relaxing, a kitchen

with a dining area gives you the opportunity to prepare meals. It's also the

perfect place for end-of-the-day chats, where the whole family can sit down. The

furnishings are subject to agreement. Nearby there is a shop, pharmacy,

doctor's surgery, school and the town is only a few minutes away. I would

recommend it to families with 1-2 children who would like to get away from the

hustle and bustle of the centre, but don't want to be far from it.  This property is

great, right? Please call for more information and to make an appointment! If

you are looking to buy or sell, please contact the Home Manager agents! We can

help you achieve your goals, anywhere in the country! Should you need a

favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one for you from

a wide range of banks, following a free consultation! Have a wonderful and

productive day!    


